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Abstract (en)
[origin: WO8102275A1] Cable drawn passive vehicles guided independently of the cable and capable of clutching and unclutching automatically.
The vehicle comprises a progressing clutching calliper (13), engaging a cable (14), a braked wheel (15), support and guiding wheels (10 and 11)
carried by rails (12). By means of the respective guidings of the cable and the vehicles, the calliper (13) controlled by a cam (20) fixed in the track
clams the cable (14).

Abstract (fr)
Vehicules passifs tractes par cable, guides independamment de ce dernier et pouvant embrayer et en debrayer automatiquement. Le vehicule
comporte une pince a embrayage progressif (13), en prise sur un cable (14), une roue freinee (15), des roues de sustentation et guidage (10) et (11)
portant sur des rails (12). Par le jeu des guidages respectifs du cable et des vehicules, la pince (13) commandee par une came (20) fixe dans la voie
vient saisir le cable (14).
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